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РЕПУБЛИКА СРБИЈА 

ГРАД УЖИЦЕ  

ВЕЋЕ ГРАДСКЕ ОПШТИНЕ СЕВОЈНО 

III број 06-___/2023  

_____.2023. године 

 

 

 

                                                            З А П И С Н И К 

са 20. седнице Већа Градске општине Севојно одржане 04.07.2023. године 

у просторијама Градске општине са почетком у 11:00 часова 

 

Седници су присуствовали Мирјана Ђурић, председница Градске општине Севојно 

(председавајућа), заменик председника Мијодраг Пејић, чланови Већа: Борко Вујовић 

Миливоје Јеремић, Младенко Марковић, Игор Мариновић, Милија Кулашевић, 

председник Скупштине Никола Гогић и начелница Управе Биљана Старовла.   

Већници Живан Ршумовић и Верица Маричић су најавили одлуство. 

 

Председница Већа је замолила присутне већнике да се изјасне о записницима са 

17., 18. и 19, седнице Већа који су достављени у материјалу. 

  

Пошто није било примедби на записнике, председница је исте дала на гласање и   

записници са 17., 18. и 19, седнице Већа усвојени су са 7 гласова „ЗА“. 

 

Председница је предложила дневни ред као у позиву и пошто није било предлога за 

допуну дневног реда, дневни ред је  усвојен са 7 гласова „ЗА“ 

  

ДНЕВНИ РЕД 

 

1. ИНФОРМАЦИЈА О ПРИСТИГЛИМ ПРЕДЛОЗИМА ГОДИШЊИХ 

ПРОГРАМА ОРГАНИЗАЦИЈА У ОБЛАСТИ СПОРТА КОЈИМА СЕ 

ЗАДОВОЉАВАЈУ ПОТРЕБЕ И ИНТЕРЕСИ ГРАЂАНА У ОБЛАСТИ 

СПОРТА У 2024. ГОДИНИ 

 

2. КОНТРОЛА НАМЕНСКОГ ТРОШЕЊА СРЕДСТАВА ОДОБРЕНИХ 

СПОРТСКИМ УДРУЖЕЊИМА ПО ОСНОВУ ГОДИШЊИХ ПРОГРАМА ЗА 

2. КВАРТАЛ  И ОДОБРАВАЊЕ СРЕДСТАВА ЗА СЛЕДЕЋИ  КВАРТАЛ 

 

 

3. ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ЗАХТЕВИМА ГРАЂАНА ЗА ИЗВОЂЕЊЕ 

ИНФРАСТРУКТУРНИХ РАДОВА УДРУЖИВАЊЕМ СРЕДСТАВА У 2023. 

ГОДИНИ 

 

4. ДОГОВОР ОКО ОРГАНИЗАЦИЈЕ ДАНА И СЛАВЕ ГРАДСКЕ ОПШТИНЕ 

СЕВОЈНО  

 

5. РАЗНО 
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Прешло се на рад по дневном реду. 

 

1. тачка дневног реда  

 

Уводну реч по овој тачки дневног реда дао је Милија Кулашевић, члан Већа 

задужен за спорт, културу и информисање.  

Укратко је упознао већнике са самим поступком и програмским календаром, који је 

предвиђен Законом о спорту, за достављање годишњих програма за 

финансирање/суфинансирање спортских активности из буџета локалне самоуправе у 2024. 

години. 

Управа градске општине јавним обавештењем позвала је спортска друштва и 

удружења са територије градске општине да доставе Спортском савезу Ужице предлоге 

годишњих програма из области спорта. 

До наведеног рока Спортском савезу Ужице пет спортских удружења доставило  је 

своје предлоге програма које је Спортски савез после извршене ревизије доставио 

Градској општини Севојно.   

Комисија за избор предлога годишњих и посебних програма у области спорта који 

ће се финансирати из буџета Градске општине Севојно у 2024. години, формирана 

решењем председнице Градске општине Севојно, прегледала је пристигле програме и 

констатовала да испуњавају услове предвиђене законом и упутила већу да би се формирао 

прелиминарни предлог приликом израде буџета за наредну годину о финансирању 

спортских друштава и удружења. 

 

Поводом овог извештаја није било предлога од стране већника, па је закључено да 

су у складу са програмским каледнаром у року поднети  програми  од стране спортских 

удружења Спортском савезу Ужица  и да их је Спортски савез доставио Управи.  

   

2. тачка дневног реда 

 

Уводну реч по овој тачки дневног реда дао је Милија Кулашевић, члан Већа 

задужен за спорт, културу и информисање.  Информисао је чланове Већа да су  

Гимнастички клуб „Севојно“ и Фудбалски клуб „Севојно“  доставили периодичне 

извештаје, Гимнастички клуб за други квартал а Фудбалски клуб за други и трећи квартал, 

као и захтеве за пренос средстава за следеће квартале и да је Управа са члановима већа 

утврдила да су средства наменски утрошена. 

Предложио је да пошто су испунили услове да се се удовољи захтевима спортским 

удружењима и да им се одобре тражени квартали и то: Гимнастички клуб „Севојно“ за 

трећи квартал а Фудбалски клуб „Севојно“  и четврти квартал пошто је Фудбалски клуб 

тренутно  у тешкој материјалној ситуацији а сезона почиње 19. августа. 

 

Члан  већа Младенко Марковић поставио је питање треба ли  Фудбалском клубу 

одобравати средства за  4. квартал и подсетио већнике са тим да је на једној од 

предходних седница Већа речено да се фудбалском клубу дају квартали периодично због 

лошег искуства из предходне године. 

Члан већа Милија Кулашевић је укратко објаснио да је у фудбалском клубу дошло 

до оставке председника  а самим тим и целог управног одбора и из тог разлога није 
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одобрен квартал. У међувремену је изабрано друго руководство, надајмо се одговорно, и 

мишљења сам да им треба одобрити квартал. 

Фудбалски клуб Севојно, у овом рангу такмичења у којем се такмичи, добија 

најмање средстава од локалне самоуправе у односу на све друге клубаве у том рангу 

такмичења  а и поред тога је у самом врху табеле.  

У фудбалском клубу, у школи фудбала, по званичним подацима са краја прошле 

године, достављеним Спортском савезу, стим што су ти подаци променљиви јер деца ако 

се не снађу у једној спортској грани учлане и други клуб, а тренутно у фудбалском клубу 

има око осамдесеторо деце, селекције млађих пионира и пиониру који се такмиче у 

општинским лигама, селекцију сениора  која се такмичи у Западно-моравској лиги,  а од 

ове сезоне морају да имају и кадете што предвиђају пропозиције а то захтева додатне 

трошкове.  

У остала три спортска удружења по подацима Спортског савеза тренира око двеста 

педесеторо деце. 

То је значајан  број деце коју је спорт успео да одвоји од порока данашњице и ми 

као Градска општина морамо се максимално ангажовати и пронаћи средства да би ова 

деца наставила да се баве спортом.   

   

Заменик председника општине Мијодраг Пејић је рекао да је фудбалски клуб 

одржао скупштину и изабрао ново руководство. Усвојен је финансијски извештај из 

предходне године, тренутно су у минусу неких 700.000,00 динара. Да би се почеле 

припреме за нову сезону, потребна су им средства. Из тог разлога што је изабран нови 

председник и нова управа, треба им одобрити 4. квартал да би почели да раде. Имају и 

других извора средстава, али морамо чинити све што је у нашој моћи да би задржали клуб.    

Од ове године почиње да се такмичи и кадетска селекција што је додатни трошак, још 

један тренер и самим тим и већа средстава.   

Члан већа  Младенко Марковић је предложио  да нови председник и руководство 

дођу код нас са својим програмом да би заједнички нашли решење. Истакао је да би наши 

чланови већа требали бити више упознати са финансирањем клуба, и питао је да ли клуб 

има других извора финансија осим наше градске општине.  

Заменик председника Мијодраг Пејић је укратко објаснио друге изворе 

финансирање клуба - од стране Ваљаонице бакра Севојно, Импол Севал, а појављују се и 

други спонзори али и поред свега тога су недовољна средства.  

Члан већа  Милија Кулашевић истакао је  да како периодичне тако и завршне 

наративне извештаје  сви клубови који се суфинансирају из буџета Градске општине 

достављају Управи,  да по Одлуци о поступку доделе и контроле коришћења средстава за 

подстицање програма или недостајућег дела средстава за финансирање програма од јавног 

интереса које реализују удружења, Веће и Управа врше контролу наменског трошења 

средстава, да је материјал о наменском трошењу средстава увек доступан на седницама 

већа а ко не присуствује седници исти може увек прегледати у Управи. Што се тиче 

састанака са представницима како спортских тако и културних удружења који су од јавног 

интереса за локалноу заједницу да се они врло често одржавају како у просторијама 

општине тако и у клубовима. 

   

Члан већа Младенко Марковић је питао кога Градска општина Севојно има у 

органима управљања клуба.  



4 
 

Заменик председника Миодраг Пејић је рекао да   председник  Управног одбора 

клуба   предлаже чланове управног одбора које бира Скупштина клуба. У Скупштини 

клуба имамо наше представнике. 

 Члан већа Милија Кулашевић је истакао да је клуб удружење грађана, да има свој 

статут у коме је предвиђено како се бирају органи клуба и да ми као локална   самоуправа 

не можожемо утицати на избор органа.  Што се тиче контроле наменског трошења 

средстава као неко ко суфинансира то спортско удружење можемо увек тражити 

финансијску контролу а и у Управи града Ужица има спортски инспектор чија су 

надлежност и клубови са територије Градске општине Севојно. 

Већник Борко Вујовић је рекао да треба потражити решење да се клуб помогне, 

треба да исплатимо овај квартал, и указао је да се сви чланови управног одбора клуба боре 

да нађу спонзоре.  

 Пошто више није било пријављених за дискусију  председница је дала предлоге на 

гласање, и   са 7 гласова „ЗА“ донета су два закључка којим се одобравају средства 

Гимнастичком клубу за трећи, а Фудбалском клубу за четврти квартал.  

 

 

3. тачка дневног реда 

 

Известилац по овој тачки дневног реда је заменик председника Мијодраг Пејић. 

Упознао је већнике са захтевом Драгослава Василијевића и Видојка Марића из улице 

Сарића Осоје број 4  за изградњу потпорног зида из средстава за удруживање.  ЈП „Ужице 

развој“  је сачинио предмер радова за набавку и транспорт  19 м³ бетона МБ 25 на око 

250.000,00 динара, са урачунатим ПДВ-ом. Ради се од потпорном зиду, где приликом 

падавина вода улази у куће, које се налазе испод пута.  

Већник Младенко Марковић је питао где се тачно налазе те куће и да ли та 

територија припада Севојну, на шта је већник Миливоје Јеремић дао прецизне 

информације.   

Затим је председница дала предлог на гласање, и предлог је усвојен са 6 

гласова„ЗА“ и 1 глас „УЗДРЖАН“. 

 

 

4. тачка дневног реда 

 

По четвртој тачки, председница Мирјана Ђурић истакла је да се договорила са 

председником Скупштине да Дан и слава ове године се прославе у Културном центру, да 

би се ту освештао  и ломио колач, одржала свечана седница Скупштине  као и додела 

награда деци и омладини која су се истакли у својим областима.   

Председник Скупштине Никола Гогић је рекао да би требало разматрати и то да ли 

би требало убудуће предложити неки нови датум за дан градске општине.  

Биљана Старовла, начелница Управе је тражила да се прецизира број званица, због 

спровођења поступка набавке кетеринга, слања позивница и других активности које треба 

спровести око припреме. 

Председница Мирјана Ђурић је затим предложила да се закључи расправа по овој 

тачки и да се прослава одржи 26.07. у 14.00 часова са истим бројем званица као и прошле 

године у Културном центру са чим су се сложили сви чланови већа. 
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5. тачка дневног реда 

 

  Под тачком разно начелница Управе Биљана Старовла је упознала већнике са 

примедбом Државне ревизорске институције око израде Плана развоја Градске општине, 

да немамо програм развоја градске општине и појединих делатности у складу са 

програмом развоја града. У одазивном извештају смо одговорили да ће Градска оппштина 

Севојно приступити изради Плана развоја после доношења Плана развоја Града Ужица. 

План развоја града за период 2023-2030 је усвојен у фебруару, али и да ћемо у 

међувремену проверити код секретаријата за локалну самоуправу имамо ли  законску 

обавезу узимајући у обзир да нисмо самостална јединица локалне самоуправе.  

Председница Мирјана Ђурић је после дискусије начелнице Управе констатовала да 

ћемо се озбиљно позабавити овим питањем и да ћемо поштовати рокове које нам је ДРИ 

оставила.  

 

       Седница је завршена у 12:35 часова. 

 

Записник водила:                                   

Славица Марић 

                                                                                                      ПРЕДСЕДНИЦА ВЕЋА 

                                                                                                              Мирјана Ђурић         


